
Zápis ze schůze Rady Rodičů 
 

Datum: 18. října 2023, 18:00 hodin 

Místo konání: Knihovna AG 
 
Zahájení: 

 Úvodní slovo předsedkyně RRAG Vlasty Rosické, uvítání 
 Rozloučení s Evou Janatovou, dlouholetou členkou a pokladníkem, poděkování za její práci 
 Potvrzení schopnosti RR se usnášet (22 přítomných z 31 členů – viz Příloha č. 1, dále se počet 

změnil s přijetím nových členek a zaplacenými členskými příspěvky. Počty vždy uvedeny u 
hlasování.)  

 Zapisovatel – Z. Pejšová  
 Ověřovatel – V. Rosická    
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1. Přijetí nových členů 

 Medailonky nových členů zaslány emailem – Jana Hladíková, Zuzana Čechová, Olga Čejpová, Lada 
Biedermannová.  
 

Usnesení RR – RR schvaluje přijetí nových čtyřech členů (zdržel/la se hlasování 0, pro 22, proti 0). Po přijetí 
následně hlasuje 24 členů (2 nové členky se ze schůze omluvily.)  

 

2. Volba pokladníka  

Usnesení RR – novým pokladníkem a zároveň členem předsednictva na 3 roky byla zvolena Olga Čejpová 
(zdržel/la se hlasování 1, pro 23, proti 0)  

 

3. Volba revizní komise 

 Vzhledem k rezignaci p. Tomaly na funkci člena revizní komise, který má v RR na starosti i jiné 
aktivity, a pí. Mrázkové, která ukončila členství z důvodu ukončení studia jejích potomků, je nutno 
znovu zvolit revizní komisi – dva členy.  
 

Usnesení RR – Klára Žytková a Dušan Doubek byli zvoleni členy revizní komise (zdržel/la se hlasování 2, pro 22, 
proti 0) 

  

4. Souhrnné informace 

 Rekonstrukce, opravy AG 
o Pokračuje rekonstrukce WC na straně blíže ke KDM. Plánované dokončení říjen 2023 by měl 

být dodržen.  
o V době prázdnin proběhlo kompletní umytí oken a drobné opravy.  
o AG se podařilo zaměstnat nového údržbáře. V této souvislosti se očekává, že podněty ke stavu 

školy/opravám by se měly rychleji řešit. 
o AG plánuje v brzké době vydat pokyn, co může a nemůže být součástí vybavení učeben.  
o Proběhly dvě rekonstrukce za podpory rodičů. Pracuje se manuálu, jak se mohou rodiče 

z dalších tříd zapojit do těchto aktivit.  
o Nakoupeny nové koše na tříděný odpad.  
o Sbírka na rekonstrukci budovy, informace na webu AG zde: 

www.arcig.cz./tema/rekonstrukce, resp. zde: www.nadacesvateludmily.cz/opravte-s-
nami-gymnazium. 
 

 Obědy 
o Proběhla neplánovaná kontrola z hygieny.  
o AG prosí rodiče, aby případné nedostatky komunikovali ihned na Ecolandii nebo AG.  

 
 Ondřej Tomala – převzal po panu Herianovi a zastřešuje plesový výbor, 

 
 Tereza Jášková připravila pro sdílené úložiště RRAG dokument Zásady zpracování os. údajů, je 

možné zde začít ukládat potřebné informace 
 



 Prodej obrazů – schválen per rollam, proběhne prostřednictvím aukční galerie Artia. 
 

 Cena RR pro studenty  
o Proběhla řádně a úspěšně na konci školního roku. Ceny předány v rámci závěrečné mše.  

 
 Sbírka na pomůcky 

o Všechny prostředky ze sbírky na pomůcky převedeny AG. Po nakoupení pomůcek RR od 
školy obdrží vyúčtování.  

 

5. SŽF – žádost o změnu statusu 

 Příloha č. 2 – vyúčtování SŽF. Stav k 31.8.2023 byl 118 tis. Kč. Vzhledem k dostatečnému množství 
prostředků neproběhla výzva k příspěvkům do SŽF.  

 P. ředitel zaslal žádost o změnu statusu SŽF (detaily byly zaslány v pozvánce na RR). Jednalo by se 
zejména o použití prostředků na preventivní programy.  

 Diskutována také změna v podmínkách čerpání, především zda neupravit limit na žáka. Usnesení se 
naformuluje a hlasovat se bude buď per rollam nebo na příští schůzi.  

 

Usnesení RR – RR schvaluje změnu užití SŽF v souladu s návrhem v pozvánce (zdržel/la se hlasování 4, pro 0, 
proti 20). Změna nebyla schválena.  

 

6. Transformace RR – SRPŠ 

 Primární výhodou transformace by bylo, že SRPŠ zastřešuje všechny rodiče. Třídy by reprezentovali 
volení zástupci.  

 Bylo by možno tímto způsobem vybrat neúčelově vázané prostředky, které by bylo možno investovat 
do řady aktivit – sportovní den, setkání rodičů, podpora renovace tříd. Na obdobných školských 
zařízeních se roční příspěvek pohybuje od 500 do 1500 Kč.  

 Proběhla diskuse mezi členy RR na toto téma. 
 V souladu s usnesením RR ustanovena pracovní skupina – Hana Zirnhelt, Ondřej Tomala, Beatrix 

Sviezeny, Stephan Heidenhain, Lucie Kocurová 
 

Usnesení RR – RR souhlasí s pokračováním diskuse o případné transformaci na SRPŠ (zdržel/la se hlasování 6, 
pro 17, proti 1) 

Usnesení RR – RR souhlasí s ustavením pracovní skupiny s cílem návrhu dalšího postupu (zdržel/la se hlasování 
2, pro 22, proti 0) 

 

7. Finanční situace RR – rozpočet na 2023/2024 

 Příloha č. 3 – stav financí a návrh rozpočtu.  
 Zdůrazněno, že výnos plesu je odhad, vzhledem ke konání v Lucerně (nové lokaci). 
 Diskutovány návrhy na zvýšení příjmů, přijata usnesení o navýšení členského příspěvku a zřízení 

spořícího účtu.  
 Kdo chce, může přispět i nad rámec v tomto školním roce.  
 Pí. Biedermannová a p. Biňovec zjistí, zda by bylo možno požádat o grant  

 



Usnesení RR – RR souhlasí se zvýšením členského příspěvku na 500 Kč na školní rok 2024-25 (zdržel/la se 
hlasování 0, pro 22, proti 2) 

Usnesení RR – RR souhlasí se zřízením spořícího účtu u Fio bank s aktuální úrokovou sazbou 3 % p. a. (zdržel/la 
se hlasování 0, pro 24, proti 0) 

Usnesení RR – RR schvaluje rozpočet na rok 2024 (zdržel/la se hlasování 0, pro 24, proti 0) 

 

8. Různé 

 Soutěž o nejhezčí třídu 
o Debata, jak přesně se mají nastavit kritéria pro hodnocení. Diskutována čistota, životní 

prostředí, kreativita v nástěnkovém prostoru.  
o Vendula Kubušková se přidá k hodnocení soutěže.  

 Požadavek na pravidelné zajištění laboratorních cvičení v rámci školního vzdělávacího programu – 
bude diskutováno na Školské radě.  

 

9. Úkoly pro RR AG 

 Úkoly z RR 28. května 2020 
 

a) Na příští schůzi RR definovat/zvážit komunikaci na následujících třídních schůzkách směrem k rodičům 
týkající se statutu RR. Zejména fakt, že se nejedná o orgán-instituci, která může vystupovat jménem 
všech rodičů. – Předsednictvo RR 

 
Částečně prodiskutováno na schůzi RR 18. května 2022 a 18. října 2023. Bude zařazeno na program 
další schůze rovněž s diskusí o SRPŠ (možné změně statusu). 

 
b) Na příští schůzi RR definovat/zvážit žádost/prosbu na APHA, aby při přijetí zásadních rozhodnutí 

týkající se AG ihned následovala relevantní komunikace směrem k rodičům a žákům. – Z. Pejšová  
 

Odloženo. Bude diskutováno před návštěvou zástupců Arcibiskupství na jednání RR.  

 
c)  Solidární fond – navrhnout k diskusi úpravu statusu používání prostředků z fondu, např. na nákup 

pomůcek, pokud prostředky převýší očekávané výdaje v dalším roce.  – Předsednictvo RR 
 

Zrušeno. Není relevantní vzhledem k ekonomické situaci. 

 

 Úkoly z RR 18. května 2022 
 

d) Rozpracovat detaily Sdíleného úložiště dokumentů RR v Google drive (přístupy, distribuční skupiny, 
webové stránky atp.) – O. Tomala, V. Rosická, D. Traugott, H. Zirnhelt – v řešení 

 

 Úkoly z RR 18. října 2023 
 

e) Návrh na změnu pravidel-statusu SŽF, podmínky čerpání, upravení limitu na žáka. Usnesení se 
naformuluje a hlasovat se bude buď per rollam nebo na příští schůzce. – I. Pohl Houkalová 



 
f) V souladu s usnesením RR ustanovena pracovní skupina – Hana Zirnhelt, Ondřej Tomala, Beatrix 

Sviezeny, Stephan Heidenhain, Lucie Kocurová, která navrhne další postup případné transformace RR. 
 

g) Bude zřízen spořící účet u Fio banky – V. Rosická. 
 

 

Přílohy:  

 

Příloha č. 1 – Listina přítomných 

Příloha č. 2 – SŽF – vyúčtování 2022/2023 

Příloha č. 3. – Stav financí RR a návrh rozpočtu  

 

 

Zapsala: Z. Pejšová 

 

 

Ověřila: V. Rosická     

 


